



KONINKLIJKE BEROEPSORGANISATIE VAN GERECHTSDEURWAARDERS
NOTULEN LEDENRAADSVERGADERING van de KBvG
op 27 juni 2024

Ledenraad:

Mw. B. (Berthine) Pap, voorzitter
Mw. L.A.C. (Lorena) Botter
Mw. R. (Richelle) Elshof
Dhr. J. (John) Hempel
Dhr. R.T. (Thomas) Kijvekamp
Dhr. Mr. S. (Stefano) Nocco
Dhr. P.W.J. (Patrick) van der Pas, als vervanger voor de heer J. Nijenhuis
Dhr. G.I. (Iwan) van Ravenswaaij
Dhr. O. (Olaf) Straver
Dhr. J. (Jan) de Swart
Dhr. M.C. (Marco) Weening
Dhr. M. (Matthijs) Brekelmans, als vervanger voor de heer M. Azouagh
Dhr. M. (Michaël) Brouwer
Dhr. M.A. (Mark) Nouta, als vervanger voor de heer J.C.M. Ruis
Mw. Mr. E.J. Dijks

Plaatsvervangers:

Dhr. Mr. J.J. (Jochem) Meeuwsen
Dhr. R.R. (Redmer) Bouwman
Mw. J. (Juil) Dorrestijn
Dhr. D.X. (Dion) van Empelen
Dhr. Mr. M.H.C. (Marco) Geerling
Mw. Mr. S.P.J. (Sylvia) Visser

Stagiaires:

Mw. J.M. (Julia) Vrachtdoender
Mw. L.R. (Leonie) Hornes
Dhr. Mr. S. (Jerry) Mahadewsing

Bestuur:

Dhr. O.M. (Oscar) Jans
Mw. B.M.M. (Barbara) ter Kuile (plaatsvervangend voorzitter KBvG)
Dhr. P.J.B. (Patrick) Plate
Dhr. M.R. (Michael) Swier

Met kennisgeving afwezig:

Mw. C. (Chris) Bakhuis-van Kesteren (voorzitter KBvG)

Bureau:

Mw. Mr. E. (Eva) Dieben

Mw. Mr. S. van Koningsbrugge
Mw. C. (Cherelle) Knoester

Notulist:

Mw. H. (Hilde) van Koppen (Het Notuleercentrum)

1 Opening en vaststelling agenda

De presentielijst en het aantal stemgerechtigden worden vastgesteld.

De voorzitter opent het overleg om 13.00 uur en heet iedereen welkom. Ze constateert dat er vijftien leden van de ledenraad aanwezig zijn. Ze heet ook de drie beroepsstagiair(e)s welkom.

Agenda: er is enige overlap tussen de agendapunten 12 en 13. De voorgestelde agenda wordt met deze opmerking vastgesteld.

2 Mededelingen & ingekomen stukken

Van het bestuur is Chris Bakhuis afwezig, Barbara ter Kuile vervangt haar.

Er zijn geen ingekomen stukken.

3 Notulen, besluiten- en actielijst Ledenraadsvergadering 25 april 2024

Notulen: op bladzijde 13 bovenaan: toevoegen het woord 'is' bij 'het 'is' niet wenselijk'. **(actie 3.01)**

De notulen worden vastgesteld.

Besluiten- en actielijst: er zijn geen opmerkingen, deze lijsten worden vastgesteld.

4 Verkiezing vacature bestuurslid KBvG

Omdat Barbara ter Kuile aftreedt, ontstaat er per 1 september een vacature. Drie kandidaten hebben zich voor deze vacature gemeld: Hans Groenewegen, Jochem Meeuwsen en Jeroen Nijenhuis. Bij de stukken bevinden zich cv's en motivatiebrieven van Hans Groenewegen en Jochem Meeuwsen en een motivatiebrief van Jeroen Nijenhuis. De kandidaten stellen zich kort voor en beantwoorden een aantal vragen van de ledenraad. Na deze ronde laat de vacaturecommissie weten dat met de drie kandidaten uitgebreid gesproken is en dat er een positief besluit geldt voor alle drie. De vijftien leden van de ledenraad brengen vervolgens hun stem uit en kiezen voor Jeroen Nijenhuis. **(besluit 4.01)** Jeroen Nijenhuis zal dus per september 2024 zitting nemen in het bestuur. De voorzitter en de leden van de ledenraad feliciteren hem. Jeroen Nijenhuis bedankt de leden voor het in hem gestelde vertrouwen.

[In verband met familieomstandigheden verlaat Jeroen Nijenhuis het overleg.]

5 Verslagen en overzichten commissies

Vacaturecommissie

Er is al een openstaande vacature, maar er ontstaan er twee vacatures bij vanwege het vertrek van Barbara ter Kuile en Lorena Botter uit deze commissie. Op een vraag van Patrick van der Pas of ook iemand buiten de ledenraad op deze vacatures geattendeerd mag worden antwoordt de voorzitter bevestigend. Dit onderwerp wordt voor september opnieuw geagendeerd. **(actie 5.01)**

Commissie KBvG regelgeving

Op een vraag van Mark Nouta antwoordt Oscar Jans dat de uitkomsten van dit rapport in juli of augustus komen. Mogelijk wordt het onderwerp geagendeerd voor de septembervergadering.

Schuldenwijzer

Het plan is om dit onderwerp op de alv in het najaar te bespreken. Het verzoek aan het bestuur is dan ook om hiervoor voldoende tijd in te ruimen, omdat er van een subsidietraject gebruik wordt gemaakt en onderdeel van dat traject is een tijdsplanning. Het bestuur zegt toe hiervoor ruim tijd in te plannen en indien nodig nog een apart overleg.

Gedragscodes bescherming persoonsgegevens

Mark Nouta legt uit dat er gewerkt wordt aan richtsnoer 2, en dat richtsnoer 3 ook belangrijk is. Mark Nouta geeft aan dat er voor december 2024 nog geen resultaten verwacht kunnen worden.

KBvG – BFT

Michael Swier geeft aan dat deze commissie in de laatste vijf maanden niet bijeen is gekomen. Er is ook nog geen contact opgenomen met de desbetreffende ambtenaren bij de Belastingdienst.

BAC invordering

Marco Weening vraagt of er meer duidelijkheid gegeven kan worden over de planning. Barbara ter Kuile antwoordt dat het plan best ver gevorderd is, maar dat door de recente politieke ontwikkelingen vertraging is opgetreden. Ze hoopt binnen een paar weken meer informatie te hebben.

6 Verslagen en overzichten bestuur

Verslag bestuur, onder andere convenant, politiestakingen, overzicht wetgeving, projecten 2024.

Bestuursverslag

Naar aanleiding van het convenant: op maandag 1 juli a.s. vindt hierover overleg plaats met SNG. Er zijn nog geen stukken ontvangen van het ministerie van Justitie en Veiligheid. Voor de bestuursvergadering van augustus 2024 wordt dit onderwerp geagendeerd. Omdat er in het huidige tijdsgewricht veel aandacht uitgaat naar mensen met schuldenproblematiek en de sociale minima, is de relatie van de beroepsgroep met het ministerie van groot belang.

- Mark Nouta vraagt of met betrekking tot SNG ook nagedacht is over alternatieven rond het SNG-traject, zoals bijvoorbeeld splitsing. Patrick Plate antwoordt dat allerhande varianten inderdaad aan bod zijn gekomen.
- Patrick van der Pas vraagt naar de ontwikkelingen rond de politiestakingen. Barbara ter Kuile antwoordt dat deze acties zeker de aandacht van het bestuur hebben en dat het bestuur hierover een brief naar de vakbonden heeft gestuurd.
- Patrick Plate geeft naar aanleiding van het bestuursverslag aan dat SNG de Schuldenwijzer heeft ontvangen in de week van 20 juni 2024.
- Matthijs Brekelmans voegt toe dat bij punt 7 in het verslag 'jl.' moet worden gewijzigd in '2023'.
(actie 6.01)

- Overzicht wetgeving: Olaf Straver geeft aan dat de datum van 18 april jl. niet lijkt te kloppen. Oscar Jans zal deze datum aanpassen. **(actie 6.02)**
- Projecten en aanbevelingen 2024: Barbara ter Kuile geeft op een vraag van Mark Nouta naar de vorderingen aan dat ze in zal gaan op wat er in het eerste half jaar van 2024 is gebeurd. Mark Nouta signaleert dat het erg veel onderwerpen zijn en vraagt zich daarom af of de plannen wel haalbaar zijn.

7 Presentatie Jaarplan 2024

Barbara ter Kuile presenteert de stand van zaken nu de helft van 2024 voorbij is. De PowerPointpresentatie wordt de leden van de ledenraad na de vergadering per e-mail toegestuurd.

Barbara gaat in op een aantal opvallende zaken. De commissie Weerbaarheid heeft een coördinator: Mario Loeffen. Binnenkort komen de resultaten van een onderzoek naar agressie beschikbaar.

Opschonen en uitbreiding van het beslagregister: in december volgt weer een update.

Nieuw communicatieplan: het plan is opgeleverd en dus zo goed als klaar, maar omdat de medewerkster wegens ziekte is uitgevallen duurt het nog even voordat het plan ingevoerd wordt.

Er is een pilot gestart naar aanleiding van 'motie Palland' om mensen met schulden 'warm' door te verwijzen naar schuldhulpverlening.

Een aantal dossiers staat nog op de planning, zoals het vinden van een extern bureau voor lobby en PR.

Daarnaast wordt opnieuw geprobeerd om een project te starten ter bevordering van de uitwisseling van digitale gegevens tussen gerechtsdeurwaarders en de rechtspraak.

Barbara ter Kuile geeft aan dat in december weer een terugkoppeling plaats zal vinden over het jaarplan en de vordering van de activiteiten die daarin vermeld staan.

Vragen:

- Patrick van der Pas vraagt naar de deurwaardersapp, omdat daar bijna geen gebruik meer van wordt gemaakt, en hij raadt aan om daar toch wat meer gebruik van te gaan maken. Veel mensen maken immers heel erg veel gebruik van hun mobiele telefoon, en voor de communicatie binnen de KBvG zou het misschien juist heel goed kunnen werken. Barbara ter Kuile antwoordt dat ze zijn suggestie meeneemt. **(actie 7.01)** Patrick van der Pas vraagt ook naar het project rond de veiligheidscoördinator en hoe de subsidieregeling is. Michael Swier geeft aan dat die subsidie eenmalig is, maar wel de mogelijkheid in zich heeft om voor meerdere jaren uitgekeerd te worden.
- Mark Nouta vraagt inzake onderwerp 2.4.5, 'ontwikkelvisie op de ondergrens van een kantoor' of er ontwikkelingen zijn. Michael Swier geeft aan dat deze vraag uit de ledenraad komt, en dat het bestuur meedenkt over een toekomstvisie. Barbara ter Kuile voegt toe dat het covenant hierin ook een belangrijke rol heeft. Het ministerie heeft immers ook ideeën over een bandbreedte inzake het gewenste aantal gerechtsdeurwaarderskantoren en de grootte daarvan.
- John Hempel vraagt naar veiligheid en de toolkit daarvoor. Stéphanie van Koningsbrugge antwoordt dat hierin ook met het ministerie samen wordt opgetrokken, want andere beroepsgroepen zoals bijvoorbeeld advocaten en journalisten hebben ook te kampen met toegenomen agressie en bedreigingen. Lorena Botter vraagt binnen dit onderwerp of er

rekening gehouden is met dure abonnementen die vaak gepaard gaan met de apparatuur van de toolkit. Het is fijn dat de aanschaf gesubsidieerd wordt, maar je wil kantoren niet opzadelen met de vervolgkosten. Michael Swier antwoordt op een vraag van Lorena Botter dat het niet mogelijk is om in de toolkit allerlei gratis middelen op te nemen, maar wel dat er voorwerk is verricht zodat niet elke deurwaarder zelf allerlei onderzoek hoeft te doen.

8 Ondernemerstafel

Michael Swier gaat in op het plan voor de ondernemerstafel. Het plan is om een aantal wat grotere bijeenkomsten te organiseren waarvoor geen kosten begroot zijn. Vandaar dat het voorstel hiertoe nu wordt besproken. De bijeenkomsten zullen alleen voor ondernemers zijn, niet voor medewerkers of deurwaarders die overwegen om ondernemer te worden.

De voorzitter brengt het voorstel in stemming. Het voorstel wordt unaniem aangenomen. **(besluit 8.01)**
Na de eerste bijeenkomst zal een terugkoppeling worden gegeven aan de leden van de ledenraad. **(actie 8.01)**

9 Traineeship nieuwe bestuursleden

Michael Swier gaat in op de gewijzigde notitie betreffende 'traineeship nieuwe bestuursleden'. Naar aanleiding van de vragen van de leden van de ledenraad wordt nog eens duidelijk vastgesteld dat het volgen van een traineeship geen garantie biedt op een plek in het bestuur, en dat het aan de andere kant ook niet zo is dat iemand het traineeship gevolgd moet hebben om een bestuursfunctie uit te oefenen. Het blijft regel dat alleen de leden van de ledenraad besluiten wie er in het bestuur komt.

Ondanks bezwaren van de leden van de ledenraad blijft het schrijven van een motivatiebrief voor het in aanmerking komen van het traineeship verplicht. Het is wel zo dat dit niet een omvangrijk document hoeft te zijn, maar wel dat het aan de hand van dit document duidelijk moet zijn dat de gegadigde gemotiveerd is om de training te volgen. Over de duur en de inhoud van de training wordt nog overlegd, meer informatie zal nog volgen.

De voorzitter brengt de notitie in stemming. De notitie wordt unaniem aangenomen. **(besluit 9.01)**

10 Aanschrijven na vonnis update

Thomas Kijvekamp gaat in op zijn notitie over het aanschrijven na vonnis.

De reden voor het schrijven voor deze notitie is dat de rechtspraak allerlei opvallende termen bezigt in de vonnissen waardoor gerechtsdeurwaarders onenigheid krijgen met de advocatuur, bijvoorbeeld vanwege de 14 dagentermijn. Inmiddels heeft Thomas Kijvekamp gemerkt dat sommige rechtbanken afzien van de 14 dagentermijn, maar dat deze regel bij andere rechtbanken nog steeds geldt. Oscar Jans geeft aan dat hij blij is met de notitie en dat hij kort voor deze vergadering samen met Eva Dieben overleg voerde met de Raad voor de Rechtspraak. Tijdens dit overleg kwam de notitie ter sprake. De LOVCK was niet bij dit gesprek aanwezig. Een volgend overleg is nog niet gepland, maar het zal binnen afzienbare tijd volgen.

11 Voorstel voor de uitvoering van een haalbaarheidsonderzoek

Michaël Brouwer licht zijn notitie toe over Deurwaardersuitwisselingen d.d. 19 juni 2024. Hij legt daarin uit dat DBR en Schuldenwijzer digitale data-uitwisseling kennen, terwijl deurwaarders onderling de

informatiestromen nog via post of e-mail laten lopen. Daarom zou hij graag zien dat de mogelijkheden hiervoor onderzocht worden.

- Oscar Jans geeft aan dat hij het een goede ontwikkeling zou vinden als hier onderzoek naar verricht wordt. Ook leden van de ledenraad geven aan dat ze het goed zouden vinden als informatie centraal beschikbaar zou zijn.
- Mark Nouta vraagt of de uitwisseling alleen voor verdeelzaken zou werken of ook voor communicatie. Michaël Brouwer geeft aan dat het zijn doel is om niet langer post van collega's te ontvangen, door daar een digitale oplossing voor te zoeken.

De voorzitter sluit de discussie en geeft aan dat dit onderwerp niet tijdens het huidige overleg in stemming gebracht wordt.

12 Het instellen van BUC's (Beleids Uitwerking Commissie)

Michaël Brouwer geeft aan dat hij naar aanleiding van de vorige ledenraadsvergadering met Eva Dieben in gesprek is gegaan over het ontwikkelen van een BUC. Eva Dieben legt uit dat zij tijdens een deel van de eerste honderd dagen van haar dienstverband bij KBVG wil nadenken over hoe ze de ledenraad zo goed mogelijk kan betrekken bij de uitwerking van allerlei initiatieven. Wel wijst ze erop dat ook een BUC ondersteuning van het bureau nodig zal hebben.

Patrick van der Pas wil graag samenwerken met het bestuur, maar vindt ook dat de ledenraad onderwerpen op mag pakken die niet door het bestuur behandeld worden. Hij geeft tegelijkertijd aan dat hij blij is met dit initiatief. Barbara ter Kuile antwoordt dat het prima mogelijk is om als ledenraad zaken aan te pakken, maar waarschuwt voor de mogelijkheid dat er dubbel werk gedaan wordt.

De voorzitter vat samen: na de zomer zijn de eerste honderd dagen van Eva Dieben binnen de KBVG voorbij en dan kan er verder over de BUC gesproken worden. Mochten er tussentijds initiatieven worden genomen, dan weet men elkaar te vinden.

13 Voorstel nieuwe commissie

Voor deze nieuwe commissie zijn drie personen bereid gevonden om mee te denken: John Hempel, Jochem Meeuwsen en Mark Nouta.

14 Verstrekken kentekengegevens

Thomas Kijvekamp licht zijn notitie toe inzake ongelijkheid in het verstrekken van kentekengegevens. Het opvragen van kentekengegevens is vanwege het kentekenreglement voorbehouden aan de advocatuur, tijdens de gehele procedure van een rechtszaak. Daarin is ongelijkheid met de gerechtsdeurwaarders, die in sommige situaties dus een beroep op de advocatuur moeten doen tegen hoge kosten.

Oscar Jans geeft aan dat hij de situatie herkent. Hij wijst erop dat er al meerdere keren contact is geweest met de minister van Justitie en Veiligheid, en met Verkeer en Waterstaat. Deze contacten hebben echter nog niet geleid tot een verandering. Oscar Jans geeft aan dat het frustrerend is dat deze situatie voortduurt, maar het is bekend en er wordt aan gewerkt.

15 Evaluatie heidag 2024

De heidag vond plaats op 30 mei jl. op dezelfde locatie als vorig jaar en net als vorig jaar onder leiding van Kees Overvest. Wel was nu ook het bestuur aanwezig. Opvallend was dat er minder leden van de ledenraad aanwezig waren dan eigenlijk verwacht was en veel aanwezigen vonden dat jammer.

- De leden geven aan dat deze heidag niet veel indruk heeft achtergelaten, dat de sfeer weliswaar goed en gezellig was, maar dat van een heidag meer inhoud verwacht wordt. Als voorbeeld wordt genoemd dat er aandacht had kunnen worden besteed aan de onderlinge samenwerking tussen bestuur en ledenraad.
- Een aantal keren wordt de lage opkomst genoemd. Hoewel de indruk gewekt werd dat Kees Overvest geen instructie mee had gekregen voor deze dag, legt Barbara ter Kuile uit dat juist bewust voor deze trainer gekozen was omdat hij de groep al kent. Er is dan ook ruim tijd gestoken in het voortraject, maar nu blijkt toch dat de uitkomst tegenvalt.

Barbara ter Kuile wil graag uitgezocht hebben waarom de opkomst zo laag was en ze geeft aan dat uit deze evaluatie lering getrokken wordt. **(actie 15.01)** De opmerkingen worden meegenomen bij het organiseren van de volgende heidag, zodat de resultaten daarvan beter zullen zijn. **(actie 15.02)**

16 Rondvraag

- Lorena Botter gaat in op een regiobijeenkomst in Eindhoven waarin het betekenen van nota's van souvereinen aan de orde kwam. Ze vraagt zich af of er nog informatie komt vanuit BAC-wetgeving. Oscar Jans antwoordt dat dat onderwerp zeker onderzocht wordt, maar dat voorzichtigheid geboden is: het gaat immers niet alleen om betekenen, maar ook om het mogelijk weigeren van dagvaardingen die in de ogen van de deurwaarder onzin zijn. De rechter kan immers oordelen dat iemand ook het recht heeft om ongelijk te krijgen, en de weg naar de rechter kan niet door de deurwaarder afgesloten worden. Dit hele gebied moet dus goed worden bekeken.
- Mark Nouta noemt in dit verband een uitspraak van de kamer van Gerechtsdeurwaarders – een collega kreeg een berisping omdat hij zich in de voorwaarden het recht voorbehield om kosten in rekening te brengen voor het behandelen van onterechte tuchtkamerklachten.
- Na deze opmerking vraagt Mark Nouta naar de bankbevraging. Het is nu mogelijk om bij vijf banken bankbevraging te doen, en Mark Nouta zou graag zien dat bij de overige banken ook mogelijk wordt. Oscar Jans antwoordt dat het er op dit moment niet naar uitziet dat het gaat veranderen, maar dat ook hij dat graag zou willen en zich met de commissie hiervoor inzet, ook tijdens overleg met het ministerie van Justitie en Veiligheid. Mark Nouta suggereert dat de KBvG de banken hiervoor benadert. Oscar Jans zegt toe zijn verzoek mee te nemen naar de commissie. **(actie 16.01)**

17 Wat verder ter tafel komt

- Patrick van der Pas bedankt de directeur van de SNG die op de publieke tribune aanwezig is.
- De voorzitter neemt namens de ledenraad afscheid van Barbara ter Kuile, voor wie deze vergadering de laatste was als bestuurslid. De voorzitter bedankt haar voor haar bevlogenheid en voor al het werk dat zij verricht heeft. Barbara ter Kuile antwoordt dat ze erg genoten heeft van het bestuurswerk.

18 Vaststelling volgende vergadering

De eerstvolgende vergadering vindt plaats op 19 september 2024 in het Postillion Hotel Utrecht, Baan van Fectio 1 (3981 HZ) te Bunnik.

Daarna:

17 oktober 2024 te Breukelen;

12 december 2024 te Breukelen.

19 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 17.20 uur.